
GARTNERHALLEN SA    marte. johansen@gartnerhallen.nomorten@grontprodusentene.no

30 | ORGANISASJONSNYTT |
Bondebladet | 15. okTobER 2020

Fokus på eple- mulighetene
Årets epleavlinger (på landsbasis) er ikke de vi hadde ønsket oss. 
Nå må vi ha fokus på det positive og på mulighetene, sier fruktla-
gerinspektør og GPS- konsulent Leif Øie (bildet). om få år kan vi få 
epleavlinger på det dobbelte av det vi har i dag. Nå må vi bruke tida 
svært godt på å samarbeide om å bli mer profesjonelle i alle ledd. Vi 
må være gode nok mht. produksjon og lagring, og produsentene må 
samarbeide om å styre markedsutbudet, sier Leif. «Riktig høstetid, 
optimale lagringsforhold, profesjonell håndtering og produsentsam-
arbeidet i GPS er noen av stikkordene». Satsing på nye sorter er en 
annen positiv sak. Det jobbes nå godt med å teste ut nye sorter som 
ikke skal erstatte de gamle sortene, men som skal ta markedsande-
ler fra importepler. 24. september var det markvandring i GH/bama 
sitt testfelt hos knut Djønne på Djønno i Hardanger. Der tok Leif Øie 
bilde av to av de lovende nye sortene (foreløpig navnløse).
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